
ZAPISNIK 
 

s 5.  Sjednice Predsjedništva Vatrogasne  zajednice  grada Samobora održane 10. listopada 
2018. godine u prostorijama Vatrogasne zajednice grada Samobora, Savke Dabčević Kučar 6. 
 
Početak sjednice u 19:05 sati. 
 
Sjednica je sazvana pismenim putem s priloženim Dnevnim redom. 
 
Prisutni članovi Predsjedništva: Željko Koščica, Mladen Žitković, Damir Domin, Dubravko 
Matijaščić, Krunoslav Makarun i Zdenko Jednar 
 
Prisutni članovi nadzornog odbora: Dražen Stunja, Branko Tomašković i Stjepan Celizić 
 
Ostali prisutni: Renato Hribar 
 
Odsutni članovi: Marijan Telišman,  
Opravdani članovi:Tomislav Jurec i Tomislav Slamar 
 
Predsjednik Željko Koščica otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne članove Predsjedništva i 
Nadzornog odbora. 
 
Predsjednik Željko Koščica predložio je slijedeći; 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s 4. sjednice Predsjedništva 
2. Prijedlog Pravilnika Vatrogasne zajednice grada Samobora 
3. Plan nabave vozila, informacija 
4. Županijsko natjecanje djece, informacija 
5. 9. Festival samoborske  kotlovine, informacija 
6. Zamolbe 
7. Razno 

 
Željko Koščica dao je na glasovanje priloženi dnevni red. 
Jednoglasno je usvojen Dnevni red. 
 
 
AD 1.) Usvajanje zapisnika s 4. Sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada 
Samobora. 
Dubravko Matijaščić, postavio pitanje vezano uz nabavu brentača za DVD Bobvica. 
 
Željko Koščica, pitanje nije tema točke dnevnog reda te molim da se ista postavi pod razno. 
 
Izmjena i dopuna zapisnika nije bilo. 
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Jednoglasno je usvojen zapisnik s 4. sjednice predsjedništva Vatrogasne 
zajednice grada Samobora. 
 
 
 
 
AD 2.) Prijedlog Pravilnika Vatrogasne zajednice grada Samobora 
 
Željko Koščica, primili ste prijedlog Pravilnika te otvaram raspravu. 
 
Krunoslav Makarun, vezano uz članak 25. navedena su financijska sredstva samo za vlasnike 
vatrogasnih domova. 
 
Željko Koščica, po Zakonu ne možemo ulagati u domove koje nisu u vlasništvu društva. Ovo su 
namjenska sredstva te se troše isključivo za uređenje vatrogasnih domova u vlasništvu dobrovoljnih 
vatrogasnih društva. 
 
Dražen Stunja, prokomentirao pravilnik te dao svoju verziju pravilnika. 
 
Željko Koščica, pravilnik trenutno nećemo usvojiti, napraviti ćemo ispravak Pravilnika te ga dati na 
uvid na sljedećem predsjedništvu a potom na Skupštinu Vatrogasne zajednice grada Samobora. 
 
Rasprave nije bilo. 
 
Zaključak: 
Prijedlog pravilnika dati na sljedećem predsjedništvu. 
 
 
AD 3.) Plan nabave vozila, informacija 
 
Željko Koščica, plan nabave vozila biti će u visini od 4 miljuna kuna. Sva vozila ići  će na 
natječaj te će nabavljena vozila ići na krajnjeg korisnika. Planira se krenuti s natjećajem 
krajem ove ili početkom slijedeće godine. 
 
Informacija primljena na znanje. 
 
AD 4.) Županijsko natjecanje djece, informacija 
 

Mladen Žitković, Županijsko natjecanje djece održano je 09. rujna 2018. godine 
(nedjelja) s početkom u 10,00 sati na prostoru OŠ Pušća.Iz vatrogasne zajednice grada 
Samobora prisustvovale su slijedeće ekipe: 

Kategorija djeca 6-12 godina (djevojčice) 
DVD Grdanjci - 20 mjesto od 22 ekipe 

 
Kategorija djeca 6-12 godina (dječaci) 

DVD Galgovo - 5 mjesto od 44 ekipa / najbolje vrijeme vježbe 
DVD Molvice - 17 mjesto od 44 ekipa 
DVD Bobovica - 27 mjesto od 44 ekipa 
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Mladen Žitković, čestitao bi dobrovoljnim vatrogasnim društvima koja su prisustvovala 
Županijskom natjecanju na radu te Vam čestitam na postignutim rezultatima. 
 
 
 
 
AD 5.) 9. Festival samoborske  kotlovine, informacija 

Renato Hribar, 21. listopada 2018. godine – održan je 9. Festival samoborske 
kotlovine. Na Festivalu samoborske kotlovine prisustvavala su slijedeća vatrogasna društva: 
JVP Grada Samobora, DVD Bobovica, DVD Bregana, DVD Cerje, DVD Chromos, DVD            
Grdanjci, DVD Jarušje, DVD Klokočevac, DVD Molvice, DVD Otok, DVD Pavučnjak, DVD            
Rude, DVD Samobor, DVD Vrbovec i DVD Ribnica. 
I postignuti su slijedeći rezultati: 
 

1. DVD Jarušje 
2. DVD Grdanjci 
3. DVD Ribnica 

 
 
AD 6.) Zamolbe 
Željko Koščica, pristigla nam je zamolba DVD-a Gornja Vas vezana za servis i kupnju 
autoguma. Financijska sredstva iznose 5.354,00 kn. 

Predlažem da im se isplate financijska sredstva. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno je usvojen prijedlog za isplatom financijskih sredstva u visini od 5.354,00 kn za 
servis i kupnju autoguma za kombi vozilo. 

Željko Koščica, primili smo zamolbu DVD-a Grdanjci vezanu za kupnju radne vatrogasne  odore za 
mladež. Financijska sredstva iznose 4.800,00kn. Predlažem isplatu traženih financijskih sredstva. 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog o isplati financijskih sredstva za kupnju radnih vatrogasnih 
odijela s iznosom od 4.800,00 kn. 

Željko Koščica, primili smo zamolbu DVD-a Bobovica vezanu za prvi servis kombi vozila s 
iznosom od 1.519,00 kn. Predlažem isplatu traženih financijskih sredstva. 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog o isplati 1.519,00 kn za servis kombi vozila. 
 
Željko Koščica, pristigla nam je zamolba DVD-a Petkov Breg vezana za nabavu dva 
akumulatoraska punjaća s iznosom od 1.500,00kn. Predlažem da se isplate tražena financijska 
sredstva po primitku računa. 

Jednoglasno je prihvaćena zamolba DVD-a Petkov Breg za kupnju dva akumulatorska 
punjaća. 
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AD 7.) Razno 

Zdenko Jednar, dao odgovor na pitanje Dubravka Matijaščić vezano uz kupnju brentača. 
 
Željko Koščica, primili smo dva dopisa od g. Zrna vezan uz pristup informacijama. 
Predsjednik pročitao dopis. 
 
Željko Koščica, svi ste primili dopise poslane svim društvima od DVD-a Samobor.  
Predsjednik pričitao i pristigle dopise DVD-a Samobor. 
 
Željko Koščica, u dopisu se navode netočni, neistiniti i neprovjereni podaci vezani uz plačanje 
komunalne naknade DVD-a. Zbog takvih dopisa dobili smo “po  nosu“ u Gradu. Nije 
primjereno limitirati broj vatrogasaca. Nemojte slati dopise dok se ne konzultirate sa 
Zajednicom, ovo više nećemo dopuštati. 
 
Željko Koščica, radimo na osnivanju DVD-a Novo Selo. Od slijedće godine imati ćemo jedno 
društvo više. 
 
Mladen Žitković, Planom zaštite od požara DVD Novo Selo nam je vrlo bitno. Društvo je 
trenutno u mirovanju. To je dobro za promociju Vatrogasne zajednice i Grada Samobora.  
 
Rasprave nije bilo. 
 
Željko Koščica, hvala Vam na suradnji te bi zaključio Sjednicu. 
 
Sjednica završila u 20:50 sati. 
 
 
 
ZAPISNIČAR PREDSJEDNIK 
 Renato Hribar ,v.r.             Željko Koščica, 
v.r. 
 
 
 
 
 
Sjednica snimljena pod brojem: 180701_001 
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